
Dz-07.0021.11.2020 

Protokół nr 25/2020 

z XXV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 15 grudnia 2020 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na sytuację pandemiczną obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. Radni 

uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy 

ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.02, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 17 członków 

Rady, co stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył XXV sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący poinformował, że do projektu porządku obrad nie wpłynęły wnioski 

o zmianę, w związku z czym dotychczasowy projekt stanowić będzie obowiązujący porządek 

sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 17 listopada 

2020 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

wydawania opinii i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu 

Dzielnicy VII na okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. – projektodawca Zarząd 

(druk nr 264, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa 

pochylni dla osób z niepełnosprawnością wraz z przebudową schodów łączących 

ul. Fabijańskich z ul. Sawickiego” – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 265, 

referuje Tomasz Jakubowski). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.11 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej w Krakowie – 

projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 266, referuje Tomasz Jakubowski). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.12, KDD.13 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej 

w Krakowie – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 267, referuje Tomasz 

Jakubowski). 

8. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu postoju na ul. Starowolskiej (pismo 

znak: IR-02.7223.3109.2019 z 17.12.2019) – projektodawca Komisja Infrastruktury 

(druk nr 268, referuje Tomasz Jakubowski). 



9. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 328/3 obręb 13 Krowodrza 

położonej przy ul. Królowej Jadwigi (pismo znak: GS-01.6840.184.2020.BF2 z dnia 

23.11.2020 r.) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 269, referuje Krzysztof Kwarciak). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 14/2/A obręb 23 

Krowodrza położonej przy ul. Księcia Józefa (pismo znak: GS-01.6840.142.2020.BF2 

z dnia 17.11.2020 r.) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 270, referuje Krzysztof Kwarciak). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 298/8 obręb 13 Krowodrza 

położonej w rejonie ul. Ukrytej (pismo znak: GS-01.6840.179.2020.BF2 z dnia 

23.11.2020 r.) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 271, referuje Krzysztof Kwarciak). 

12. Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-

1.6721.379.188.2020.KPŁ z dnia 23.11.2020 r.) – projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 272, referuje Krzysztof Kwarciak). 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XXIV sesji Rady 

Dzielnicy VII, która odbyła się 17 listopada 2020 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, 

co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do wydawania 

opinii i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do wydawania opinii 

i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. została uchwalona jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XXV/261/2020). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa pochylni 

dla osób z niepełnosprawnością wraz z przebudową schodów łączących ul. Fabijańskich 

z ul. Sawickiego” zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dla potrzeb zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa pochylni dla 

osób z niepełnosprawnością wraz z przebudową schodów łączących ul. Fabijańskich 

z ul. Sawickiego” została uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr 

XXV/262/2020). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybył radny Krzysztof 

Jakubowski. 

 

 



Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.11 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej w Krakowie 

zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

W dyskusji głos zabrała Julia Mach. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej klasy D 

wzdłuż obszaru KDD.11 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej w Krakowie została 

podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XXV/263/2020). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej 

klasy D wzdłuż obszaru KDD.12, KDD.13 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej 

w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu budowy drogi publicznej kategorii gminnej klasy D 

wzdłuż obszaru KDD.12, KDD.13 wraz ze zjazdami w rejonie ul. Podłużnej w Krakowie 

została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XXV/264/2020). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu postoju na ul. Starowolskiej (pismo znak: 

IR-02.7223.3109.2019 z 17.12.2019) zreferował w imieniu projektodawcy Tomasz 

Jakubowski. Zgłosił on również poprawkę do projektu, w brzmieniu: 

Po słowach „ul. Starowolskiej”, przed przecinkiem dodaje się tekst: 

„(z wyjątkiem odcinka przy połączeniu z ul. Jodłową, na którym po stronie wschodniej 

obowiązuje bezwarunkowo zakaz zatrzymywania się)”. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Jakub Markowski, Krzysztof Kwarciak, Marzena 

Garzeł, Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, Maciej Tumidajski, Marek Sikora. 

Marek Sikora zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy, 

celem skonsultowania proponowanej zmiany organizacji ruchu z mieszkańcami. 

Wniosek został przyjęty stosunkiem głosów: 11 za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące się. Jedna 

osoba nie głosowała. 

Tomasz Jakubowski zaprosił radnego Marka Sikorę na posiedzenie Komisji Infrastruktury. 

Witold Górny zaproponował przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami ul. Starowolskiej 

przy okazji planowanej akcji dostarczenia mieszkańcom tego rejonu ulotki relacjonującej 

działania Rady Dzielnicy w 2020 roku. 

W trakcie procedowania 7. punktu porządku obrad swoją obecność na sesji (w trybie 

zdalnym) zgłosili radni Magdalena Mardyła i Paweł Kowalski. 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 328/3 obręb 13 Krowodrza 

położonej przy ul. Królowej Jadwigi (pismo znak: GS-01.6840.184.2020.BF2 z dnia 

23.11.2020 r.) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 



Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 328/3 obręb 13 Krowodrza położonej 

przy ul. Królowej Jadwigi (pismo znak: GS-01.6840.184.2020.BF2 z dnia 23.11.2020 r.) 

została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała nr 

XXV/265/2020). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 14/2/A obręb 23 

Krowodrza położonej przy ul. Księcia Józefa (pismo znak: GS-01.6840.142.2020.BF2 z dnia 

17.11.2020 r.) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Marzena Garzeł, Witold 

Górny, Magdalena Mardyła. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

projektodawcy. Z głosem za wystąpiła Magdalena Mardyła.  

W dalszej części dyskusji głos zabrali: Maciej Tumidajski, Szczęsny Filipiak, Paweł 

Kowalski, Witold Górny, Marzena Garzeł. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał wniosek formalny pod 

głosowanie. Wniosek został przyjęty jednomyślnie – 20 głosami za. 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 298/8 obręb 13 Krowodrza 

położonej w rejonie ul. Ukrytej (pismo znak: GS-01.6840.179.2020.BF2 z dnia 23.11.2020 r.) 

zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 298/8 obręb 13 Krowodrza położonej 

w rejonie ul. Ukrytej (pismo znak: GS-01.6840.179.2020.BF2 z dnia 23.11.2020 r.) została 

podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXV/266/2020). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.188.2020.KPŁ z dnia 

23.11.2020 r.) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XXV/267/2020). 

Ad 13. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że do wszystkich radnych została przesłana pocztą elektroniczną 

propozycja harmonogramu sesji Rady oraz posiedzeń Zarządu Dzielnicy w 2021 r., 

prosząc o zgłaszanie ewentualnych uwag telefonicznie,  

 odczytał pismo Zarządu Dróg Miasta Krakowa, z którego wynika, że utrzymanie zieleni 

niskiej i wysokiej w pasch drogowych należy do zadań Zarządu Zieleni Miejskiej, 

 poinformował, że w dniu 5 listopada br. wydana została decyzja ZRID dla V etapu 

przebudowy ul. Królowej Jadwigi, od której zostało złożone przez mieszkańca odwołanie 



do wojewody oraz że w przypadku VI etapu występuje podobna sytuacja, chociaż w tym 

przypadku odwołanie zostało wycofane; poinformował również, że zgodnie z jego wiedzą 

Zarząd Dróg Miasta Krakowa w najbliższym czasie będzie ogłaszał przetarg na VI etap; 

w dyskusji na poruszony temat głos zabrał Krzysztof Kwarciak, 

 poinformował, że projektant, który wygrał przetarg na opracowanie koncepcji Trasy 

Balickiej zwrócił się do Rady Dzielnicy o zgłoszenie wniosków do koncepcji, 

 poinformował, że zgodnie z uchwaloną przez Radę Miasta Krakowa nowelizacją Statutu 

Dzielnicy, nagrania z sesji zdalnych będą musiały być publikowane, zatem należy zwrócić 

szczególną uwagę na przestrzeganie rozporządzenia o ochronie danych osobowych 

(RODO), a ponadto od następnej zdalnej sesji głosowania będą się musiały odbywać jako 

głosowania imienne, 

 zwrócił się do radnych o zastanowienie się, czy obecnie stosowana platforma komunikacji 

spełnia oczekiwania wszystkich, jak również zauważył, że dalsze jej stosowanie wymaga 

dokładnego zapoznania się z licencją, 

 poinformował, że na najbliższym posiedzeniu Konwentu Przewodniczących Rad 

i Zarządów Dzielnic będzie omawiany temat 30-lecia powstania Dzielnic, w związku 

z czym prosi o ewentualne propozycje dotyczące obchodów tej rocznicy, 

 poinformował, że wszyscy radni otrzymają drogą mailową informację na temat wydatków 

poniesionych na utrzymanie Dzielnicy, 

Maciej Tumidajski: 

 zwrócił uwagę, że po ułożeniu nowej nakładki na fragmencie ul. Senatorskiej bardzo daje 

się we znaki brak pasów na przejściu dla pieszych; w wyniku krótkiej dyskusji z udziałem 

Krzysztofa Kwarciaka i Pawła Kowalskiego przewodniczący zapowiedział zgłoszenie tej 

sprawy do odpowiedniej jednostki, 

 zwrócił się do Zarządu Dzielnicy o zajęcie się ulicą Kościuszki w kontekście zajmowania 

chodników przez toczące się budowy; wniosek ten został poparty przez Krzysztofa 

Kwarciaka; przewodniczący Szczęsny Filipiak zaapelował, aby niezależnie od działań 

jakie podejmie Zarząd, takie sprawy były również zgłaszane przez radnych bezpośrednio 

do ZDMK. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak złożył wszystkim radnym życzenia świąteczne 

i noworoczne. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.35 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 


